
Årsmøte 2023 

Innkalling til årsmøte i Vegårshei Jeger og – fiskerforening 

Sted: Fjellheim 

Tid: Torsdag 23 mars kl. 18:00 

Saksliste: 

1. Åpning 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste  
3. Valg av dirigent og sekretær 
4. Valg av to til å underskrive protokollen 
5. Styrets årsberetning for 2022 
6. Gruppenes årsberetning for 2022 og aktivitetsplan for 2023 
7. Regnskap 2022 
8. Budsjettforslag 2023 
9. Innkomne saker 
10. Kontingent 
11.  Valg 

Saker som ønskes behandlet under sak 9 må være styret i hende to uke før 
årsmøtet, senest 9. mars 

Det blir pause med matservering og lotteri etter årsmøtesakene. 

Etter årsmøte blir det oppsummering av jaktåret 2022 ved Bjørn Saga fra 
Viltlaget, og informasjon fra NJFF Aust-Agder. 

 

Styrets årsberetning for 2022 

Årsmøtet 2022 ble holdt på Fjellheim 24 mars. Styret fikk da følgende 
sammensetning: 

Hovedstyre 

Leder:    Eirik Omdal    
Nestleder:   Bjørn Kroken 
Kasserer:     Jan Gunnar Kaldal  
Styremedlem:  Fredrik Jørgensen 
Sekretær:   Oddvar Kristensen 
Kvinnekontakt:   Tone Songedal  



Varamedlem:   Kjetil Mortensen 
Varamedlem:  Lars Saga    
   
            

Utvalgsledere: 

Ungdomsgruppa:   Per Olav Olimstad  
Sportskytterutvalget:  Jarle Kroken 
Fiskeutvalget:  Erling Myre    
Hundeutvalget:  Gøran Myre    
Viltstellutvalget:  Torgny Straum   
  
Valgnemnda 
Leder    Anders Taxerås 
Medlem   Knut Arne Selåsdal  
Medlem   Vegard Myhre   
 
Revisor:                           Ole Tom Kroken                              

                                         Jan Tore Sines    

                 

Aktiviteter 2022               

Vegårshei JFF hadde stand på Vegårsheidagen 13. august. Det ble servert 
skogsfuglsuppe, arrangert natursti og måling av gevir. Godt med besøk på 
standen. 

Julebordsjakt ble arrangert lørdag 3 desember. 30 medlemmer møtte opp på 
Espeland. Etter to års pause som følge av korona, var det endelig tid for den 
tradisjonsrike julebordsjakta. Av de oppmøtte var det 9 hundeførere. På kvelden 
var det julebord på Fjellheim. 

Møter og representasjon 

Det har vært avholdt 4 styremøter i 2022.  
 
Tone Songedal og Oddvar Kristensen deltok på årsmøte i Aust-Agder JFF. Dette 
ble arrangert digitalt 22.03.2022. 
 
Tone Songedal og Eirik Omdal deltok på tillitsvalgtsamling i Arendal 
19.11.2022. 
 



Økonomi og medlemstall 

VJFF har god økonomi. Det er inngått ny sponsoravtale med Agder sparebank. 
Vi ønsker å takke Agder sparebank for at de vil støtte våre aktivitet med 
betydelige midler de neste 3 årene. Vi vil også takke Brownels som en god 
støttespiller og medhjelper til utstyr på skytebanen og premier ved utlodninger.  

Pr 31.12.2022 var det 270 medlemmer i VJFF. Dette er på samme nivå som det 
har vært de siste årene. 

 

Aktivitetsplan 

Planer styret har for aktiviteter i 2023. Skyting på Fjellheim har startet opp 
igjen, dette varer ut mars. Det tas sikte på at dette vil fortsette til høsten. 

Det jobbes med kurs i Feltkontroll av hjorteviltkjøtt.  

Ellers vil de årlige arrangementene og aktivitetene bli gjennomført som 
tidligere.  

Har medlemmene forslag til aktiviteter eller kurs er det fint om dette meldes inn 
til styret eller til utvalgslederne. 

 

Gruppenes årsrapport for 2022 og aktivitetsplan for 2023 

Årsmelding fra Fiskestellutvalget 
 

 Året 2022 ble tilnærmet et normalår med aktiviteter for fiskestellutvalget. 

 
 Vi har hatt kontakt med kommunen om kalking, vannkvaliteten er fortsatt 

god, Bjørn måler pH vår og høst. Vi la ikke ut kalk i 2022. 
 
  Arrangement: Dugnad på depotet 19. april. 
 
 Vi hadde prøvefiske i Solbergvann 29-30 april. 
 Fangsten ble 8 aurer og 150 tryter. 



 Vi stekte fisk, og hadde en trivelig formiddag sammen med grunneier Tor 
Ove Solberg. 

 
 Fiskesommer 17. juni i Ufsvann 
 Det var 25 påmeldte barn på årets arrangement, og vi fikk en flott kveld, 

med fint vær. Noen fisket, og noen badet, og alle fikk pølser og brus, og 
kaffe til de voksne.  

  
 Fisketur i samarbeid med frivilligsentralen og Røde kors, «Feire for alle», 

31. juli, på formiddagen, 2 timer fisketur i Kalbergsvann. Dette er for 
ungdom, og ble en suksess som i fjor, med gode tilbakemeldinger. 

      
 Fiskegruppa bruker heimvernsdepotet ved Fjellheim som lager.  

Den framstår nå ryddig og grei etter en liten dugnad i april. Lager for bl.a. 
prøvefiske-garn, rusa og annet materiell. 
   

  Fiskekortsalg på Esso:

 
 

Inatur : 97 kort, Dette er noe mindre enn i fjor, men et bra resultat.  
I appen Angler ID, solgte vi 3 dagskort. 

 
 Båten i Kalbergsvann var mye brukt i 2022. Vi har en båt i minebaater.no 

som alle medlemmer av NJFF kan låne. Den må bestilles på 
www.minebaater.no, og dette er gratis.  
 
Vi ønsker å få med nye, og gjerne yngre medlemmer i fiskeutvalget, ta 
kontakt om du vil være med, eller kjenner noen. 

 



  

 
 
Erling Myre, leder 
John Geir Smeland, sekretær 
Fiskestellutvalget 
 
 
 

Viltstellutvalget 

Det ble solgt 8 årskort og 8 dagskort denne jaktsesongen i kommuneskogen. Det 
ble skutt 2 rådyrbukker, 1 rådyrkje, 1 spissbukk hjort, en 10 tagger hjortebukk, 1 
hare, 2 bevere og fanget 4 mår i feller. Bra med vilt i terrenget. Vi arrangerte 



opplæringsjakt på elg sammen med Bjor og Skeimo jaktlag. Bikkjene hadde tak 
i dyr hele dagen men dessverre feil dyr og ingen fangst. 
 
Viltstellutvalget  
 

Torgny Straum 
Viltstellutvalget 
 

Ungdomsgruppa BJOR 

Bjor har hatt leirdueskytinger i Molandsdalen, Rådyrjakt på Espeland og Elgjakt 
i kommuneskogen sammen med Skeimo jaktlag. Det var rovviltkonkurranse for 
jaktåret 2021/2022 og en pågående for jaktåret 2022/2023.  
 
Per Olav Olimstad 
Bjor 
 
 
 
Årsmelding for damegruppa 
 
JENTEJAKTFELTEN PÅ SLETTÅS 

Nå har det vært en del år det ikkje har blitt arrangert jentejaktfelt, så gleden var 
stor når vi endelig kunne arrangere det igjen på Slettås 31. juli. Med god hjelp 
fra flere i styret og damegruppa, møtte vi opp dagen før for å rigge til. Hele 21 
damer var med på en dag med skyting. Først var det jaktfelt med skyting mot 
dyrefigurer i papp på diverse hold. Så var det hagleskyting og lunsj. Til slutt 
hadde Brownells en steel challenge, hvor en også kunne prøve å skyte med 
pistol. Det hele ble avsluttet med premieutdeling og en heidundrende fest på 
låven på Slettås. Elin E. Vegerstøl vant jaktfelten, og må belage seg på å tørke 
støv av pokalen ett år til 😊 



Takk til Torstein som stiller gården til disposisjon, damegruppa er evig takknemlig. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VEGÅRSHEIKUA 

Det ble som tidligere år også i år arrangert Vegårsheikua. Dessverre ikkje så 
mange som deltok, men de som var med 
hadde en fin kveld, og glimrende skyting. Det 
ble også i forkant av Vegårsheikua arrangert 
to treningskvelder på Vegarheim for damer.  

 



Vi takker alle som sponset med premier. 

RÅDYRJAKT 

Lørdag 12.november ble det arrangert rådyrjakt på Slettås. 8 damer og 3 menn 
møtte opp til en knallfin dag på skauen. Det ble sluppet først sluppet en bikkje i 
første drev, uten los. I andre drev ble det sluppet to bikkjer, hvor den ene tok ut i 
los. Losen fortsatte forbi postlinjen, men ved Torstein sa det stopp, eller «pang». 
Det ble med denne ene bukken denne dagen. Torstein disket opp med æljsuppe 
på afterhunten.  

 

 

For damegruppa 

̴̴ Tone Songedal 

Hundegruppa 

Vi i hundegruppen startet året med å arrangere blodsportrening for våre 
medlemmer på våren, noe vi kommer til å gjøre igjen når snøen forsvinner. 
Videre stilte vi med hunder under julebordsjakta som ble arrangert på Espeland 
for alle medlemmer i VJFF. 
Salget av hundefor går som vanlig. Det er mange som bruker denne 
medlemsfordelen. Hundeforet står lagret i lekestua til Per Olav Olimstad. 
 
Mvh Gøran Myhre, leder i hundegruppa 
 
Sportskytterutvalget 



 
Vi hadde vårklargjøring av banen på dugnad og startet med Tirsdags treninger.   
Storviltprøven ble gjennomført på onsdager fra juni til september.  
Det har vært gjennomført følgende Stevner: - Vegårshei Stuten, deltakere: 37  
   
Finale Vegårsheistuten:   
 1.Marius Sørensen 58+60 118 p   
 2.Trond Rugnes      58+54 102 p  
 3.Yngve Larsen     54+58 102 p   
  
 - Klubbmesterskap i sakte elg, deltakere: 14   
 1. Tor Kvifte          106.p   
 2.  Runar Ettestøl  104.p   
 3. Arne Johnny Vegerstøl 100.p –  
  
 Vegårshei Kua, deltakere: 6   
 1.Elin Ellingsvik Vegerstøl 88 p   
  
Jaktfelt resultatliste totalt med finaler:  
1 Kai Egil Berntsen      198  
2 Daniel Lavrantsen     198  
3 Kjetil Eskeland          198  
  
 Vi har hatt Ammosalg fra Brownells med noe trenings ammo og jakt ammo   
tilgjengelig på banen, men i ett noe begrenset antall og utvalg.   
Innadørstrening på Fjellheim har dessverre ikke vært gjennomført på høsten. Og 
kom litt seint i gang nå i februar. Håper på å komme sterkere tilbake med   
dette neste Høst/Vinter da det har vært et hyggelig tilbud.   
 
Jarle Kroken / Fredrik Jørgensen 
 
Rapport fra jegerprøveinstruktørene 
 
Årets jegerprøvekurs ble startet opp i mars med 16 deltakere (11 ungdommer og 
5 voksne). I år var det overvekt av deltakere fra våre nabokommuner, 
hovedsakelig Tvedestrand, mens 6 av deltakerne er i våre medlemsrekker. I 
tillegg er det mange av bygdas ungdommer som tar jegerprøven i forbindelse 
med valgfaget Friluftsliv på ungdomsskolen.  
 
På vegne av jegerprøveinstruktørene 
Helge Sines 


